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Styret i 2017 har bestått av: 

 

Leder     Ingeborg Bøe 

Nestleder    Thor Helge Jahnsen 

Kasserer    Dagfinn Møller Nilsen 

Sekretær    Bente Krømcke 

Styremedlem   Eva Kristiansen 

Styremedlem   Oddbjørn Salberg 

Varamedlem   Roar Lysebo 

Varamedlem    Vidar Lie 

Utdanningskontakt  Ragna Susnic 

 

 

Det har vært avholdt 10 styremøter i årsmøteperioden. 

 

Styret har også i dette året brukt mye tid på søknader til ulike organisasjoner om 

økonomisk støtte til stevner og arrangementer. Flere bidrag har vært til god hjelp i vårt 

arbeid for å opprettholde et godt aktivitetsnivå for våre medlemmer. 

 

Likevel har økonomien vært litt anstrengt til tider, og det har vært utfordrende enkelte 

ganger å planlegge aktiviteter på grunn av sene overføringer fra Hovedstyret. 

 

I løpet av året har styret vært representert på flere møter, kurs og seminarer: 

I januar deltok Ingeborg på kioskkurs om morgendagens kioskmat. 

I mars deltok Ingeborg og Thor Helge på lagledermøte på Sem. 

I april deltok Ingeborg på håndballseminar på Gardermoen. 

Oddbjørn, Charlotte og Ingeborg deltok på oppgraderingskurs / dommerkurs i boccia i 

mai. 

I september var Ingeborg, Solfrid og Hege på oppstartmøte for håndballen.  

I oktober deltok Ingeborg og Roar på møte på Idrettens Hus angående aktiviteter, 

treningstider og årshjul for alle som driver aktiviteter for funksjonshemmede i 

Sandefjord.  

 

 

Styret arrangerte sommeravslutning med grilling for de aktive i juni og  

grøtfest i desember. Årets vanlige tur med Color Line for styremedlemmer, trenere, 

lagledere og hjelpere ble også arrangert i desember. 

 

 

For styret 

Bente Krømcke 

sekretær 


